



Til stede:
Lars Schack Jessen
Peder Tørnqvist
Tobias Skovmose
Keld Vestergaard
Claus Pedersen
Gurli Thøgersen
Winni Bonnichsen
Marianne Gøgsig

Afbud:
Anders Rohr Jørgensen
Stine Nielsen

Dagsorden

1. Underskrift af referat fra sidste bestyrelsesmøde

2. Punkter fra formanden

- a. Økonomi
 - i. Vi gennemgår foreningens økonomi for første halvår af 2023
 - ii. Gurli og Marianne kigger på fakturaer mm. ift. julebelysning
- b. Oprettelse af praktik i HSF for Serviceøkonomer
 - i. Vi ønsker at få en praktikant ind, der kan sidde sammen med koordinatoren i en periode på ca. 3 mdr (som er det tilladte).
 - ii. Formålet er at kunne sparre med en serviceøkonom, som skal være med til at danne udviklingen af Ribe Handel
 - iii. Vi kan tidligst få en praktikant til foråret 2024
- c. MUS samtale med Marianne
- d. Medlemmer 'status': Hvordan får vi medlemmerne til at betale deres kontingenter?
 - i. Vi har nogle medlemmer, der kontinuerligt ikke betaler deres kontingenter.
 - ii. Vi taler om, at medlemmerne skal have mulighed for at betale kontingent via PBS, så de ikke skal betale en faktura fra os hver måned.
- e. SPAM mails
 - i. Der kommer af og til spam mails, med Keld som falsk afsender. Vær obs på afsendermailen.

3. Winni Bonnichsen

- a. Hvordan aktiverer vi medlemmerne mere, ift. deltagelse i arrangementer osv?
 - i. Måske vi skal til at følge fysisk op på deltagelse til arrangementer?
 - ii. Forslag om at dele medlemmerne op, så alle i bestyrelsen er med til at rykke?
 - iii. Måske lave en flyer til hvert arrangement, som så leveres rundt til de forskellige medlemmer.

4. Punkter fra koordinator

- a. Forslag til medlemsmøde: Førstehjælpskursus

- i. Tag evt. fat på Sydvestjysk Brandvæsen (Keld Tauman) eller TrygFonden ift. både afholdelse af arrangement eller evt. tilskud til det.
 - ii. Idéen er god og Marianne dykker ned i mulighederne.
- b. Status på infoskilte
- i. Status er, at ingen rigtig ved hvem der tidligere har haft téten ift. opdatering af byskilte.
- c. Musik/underholdning hen over sommeren – hvad er budgettet og hvor ofte skal vi have musik?
- i. Tag fat i Dagmar ift. om de igen i år afholder musik på Torvet om fredagen?
 - ii. Ribe Handel kan levere mandag og torsdag og så kan i kigge ind i, om vi kan få andre virksomheder til at sponsorere musik om lørdagen? (6. lørdage).
 - iii. Marianne tager fat i Jacob P først og hører ad om de vil spille inden for den økonomiske ramme (4500 per optræden).
- d. Oplevelsesgavekort – lever de stadig, og tager restauranterne mm. stadig imod dem?
- i. Oplevelsesgavekortene skal ikke længere kunne sælges, så det skal meldes ud til Hanne at der ikke skal udstedes flere oplevelsesgavekort.
 - ii. Mail sendt til Hanne 7. marts 2023

5. Eventuelt

- a. Bygavekort
- i. Marianne og Tobias kigger ind i, hvordan vi nemmere kan arbejde med at modtage Ribe Bygavekort
 - ii. Det er bedre for Ribe Handel, jo færre hævnings der sker på ét bygavekort
- b. Sæsonopstartsmøde i Destination Vadehavskysten
- i. Marianne sender invitation ud til alle medlemmer, så de kan tilmelde sig (sendt ud 7/3)
- c. Jespersen Fond
- i. Danske Bank har en gammel fond der er øremærket til uddannelse og videreudvikling af detailhandelen/frontpersonale.
 - ii. Der kan søges penge af denne fond, og derfor kunne det være godt med en gruppe af 2-3 personer, der vil påtage sig den opgave, at sætte nogle ord på kommende arrangementer, som vi kan søge fondsmidler til fra Jespersen Fond
 - iii. Keld inviterer Mikkel (kontaktperson) med til næste bestyrelsesmøde, så vi alle kan blive opdateret på regler ift. at søge fondsmidlerne
- d. Billederne af medlemmernes butikker og virksomheder på hjemmesiden skal opdateres – skal René med ind over?

Næste bestyrelsesmøde finder sted tirsdag den 28. marts kl. 8, på Det Gamle Rådhus